

Title (en)

Package for a stack of sheets, particularly photosensitive films.

Title (de)

Verpackung für einen Folienstapel, insbesondere für fotoempfindliche Filme.

Title (fr)

Emballage pour pile de feuilles, notamment films photosensibles.

Publication

EP 0052560 A1 19820526 (FR)

Application

EP 81401775 A 19811109

Priority

FR 8024098 A 19801113

Abstract (en)

The invention relates to the packaging of flat, stacked articles. The package 1 comprises a locally breakable, sealed envelope 2 for insulating its contents from the surrounding environment, and means such as reinforcements 5 and a band 9 for protecting it against impacts. The envelope comprises a device consisting of a lateral bellows 3 and of at least one end flange 4 which facilitates both manual and automatic handling. Identification and grouping-together means are associated with the envelope. Application to the packaging of, in particular, radiographic films.

<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne le conditionnement d'articles plats empilés. L'emballage 1 comprend une enveloppe 2 scellée, localement frangible, pour isoler son contenu du milieu ambiant et des moyens, tels des renforts 5 et une ceinture 9 pour la protection contre les chocs. L'enveloppe comprend un dispositif constitué d'un soufflet latéral 3 et d'au moins un rabat terminal 4 qui facilite la manipulation tant manuelle qu'automatique. Des moyens d'identification et de regroupement sont associés à l'enveloppe. Application à l'emballage des films radiographiques notamment.

IPC 1-7

G03C 3/00; B65D 81/30

IPC 8 full level

B65D 81/30 (2006.01); **G03C 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 81/30 (2013.01); **G03C 3/00** (2013.01)

Citation (search report)

- BE 543438 A
- FR 378616 A 19071010 - EMILE CRUMIERE [FR]
- FR 2257502 A1 19750808 - AGFA GEVAERT [BE]
- US 2210196 A 19400806 - BALDWIN CHARLES C
- FR 2358685 A1 19780210 - ELEKTROOPTIK GMBH [DE]
- GB 1455825 A 19761117 - BAKELITE XYLONITE LTD
- BE 454050 A
- US 3401837 A 19680917 - WIEDEMAN JOHN A
- FR 329949 A 19030808 - ALBERT FIEVET [FR]

Cited by

DE4410194A1; EP0208259A3; US4852732A

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0052560 A1 19820526; FR 2494001 A1 19820514

DOCDB simple family (application)

EP 81401775 A 19811109; FR 8024098 A 19801113